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Abstract (en)
[origin: WO9214060A1] A dry-running twin-shaft vacuum pump (1) with at least one expansion chamber (11, 12, 13), a pair of rotors (4, 5; 6, 7; 8, 9)
in the expansion chamber and driven by the shafts (2, 3) and a gear casing (21). In order to limit the regions contaminated during the conveyance of
toxic substances to components which are easy to fit, it is proposed that between the gear casing (21) and the adjacent expansion chamber (13) be
fitted an intermediate plate (51) pierced by the shafts (2, 3), holding the lateral exhaust pipe (52) and releasable from the wall (17) of the gear casing
(21).

Abstract (fr)
Une pompe à vide (1) du type à marche à sec avec deux arbres comprend au moins une chambre de détente (11, 12, 13) qui contient une paire de
rotors (4, 5; 6, 7; 8, 9) portés par les arbres (2, 3) et un carter d'engrenages (21). Lors du refoulement de milieux toxiques, une plaque intercalaire
(51) amovible de la paroi (17) du carter d'engrenages (21), traversée par les arbres (2, 3) et recevant un conduit d'échappement (52) qui sort
latéralement de la pompe, est située entre le carter d'engrenages (21) et la chambre adjacente de détente (13) afin de limiter la contamination aux
composants faciles à assembler.
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